
Referat af bestyrelsesmøde i Ungdomsbo, afdeling 8. 

Tirsdag den 8. august 2023 kl. 19.00. 
Deltagere: Elva Lyth, Betinna Jensen, Erick Jens Christiansen, Egon Madsen og Lars Mogensen. 

 
1. Referater 
Lars blev valgt som referent. 
Referatet fra seneste møde blev godkendt. 
Lars gjorde opmærksom på, at referater skal lægges på Ungdomsbos hjemmeside senest 4 uger efter 
bestyrelsesmødets afholdelse, og at referater derfor vil blive sendt til Ungdombo inden godkendelsen på 
næste møde.  
        
2. Indflytter poser 
Lars havde forud for mødet fremsendt forslag til velkomstfolder til nye beboere i afdelingen.  
Følgende ændringer blev vedtaget: Træffetid ændres til kl. 19.00 - 19.30. Det nævnes at afdelingen arbejder 
med et årligt midtvejsmøde i tredje kvartal.   
Jens, Elva og Lars har ikke noget imod, at deres telefonnummer og e-mail står i folderen.  
Lars sender ny udgave ud, og står for tryk. 
Lars og Elva tager med til Ungdomsbo, at bestyrelsen skal have adresser på ind- og udflytninger.   
 
3. Kælderrum 
Der er endnu ikke arrangeret gennemgang af kælderrum. 
Der er ventetid på store kælderrum i nr. 72-76. Der kan evt. laves nye rum ved at lukkes af for nogle af de 
åbne rum, men beboerne skal selv betale.  
Inger finder ud af om der findes et reglement for brug af kælderrum, og Egon og Jens ser på hvordan de skal 
være. Emnet tages op igen på næste møde. 
 
4. Midtvejsmøde 
Afholdes den 18. september kl. 19.00 for alle beboere. Lokale i krydset er bestilt. Forslag om forplejning med 
øl, vand, kaffe, te, nødder, chips og frugt. 
Lars og Jens står for indkaldelsen, der omdeles i postkasser.  
 
5. Handicap-parkering ved nr. 88 
Det er stadig ikke lavet. Den gamle metalholder kan måske genbruges, men beboeren skal selv betale for 
skiltningen. Bestyrelsen afventer.  
 
6. Råderet 
Reglerne for råderet er endnu ikke klar fra Ungdomsbos side. Det er tilsyneladende kompliceret at skrive dem 
sammen, men alle beboere får besked når de er klar.  
 
7. Styregruppen 
Intet nyt fra styregruppen i Krydset. Jens og Egon arbejder videre med forslag til vedtægter.  
 
8. Tekstilaffald 
Informationsbrev om genbrug af tøj og tekstiler er sendt ud til alle beboere.  
 

Mødet sluttede kl. 20.10. 
 

 

 

 

 

___________________________________________ ___________________________________________ 

Elva Lyth, formand   Lars Mogensen, referent 


